
ACCEPTANCE FORM

仪器设备验收报告
	CONTRACT NO. 

合同号：                         
	COMMODITY
仪器名称：_______________________

	MODEL

型号：___________________________
	QUANTITY

数量：___________________________

	INSTALLATION DATE

安装日期：_______________________
	ACCEPTANCE DATE

验收日期：_______________________


The warranty will commence as the signed acceptance date, or subject to the contract.
保修期自验收通过之日起生效，或以合同约定为准。
	The system referred above has been installed/tested/verified for acceptance, the main qualified technical specification are as follows (additional pages can be attached with cross page seal):
上述系统已安装/测试/通过验收，验收合格的主要技术指标如下（可另附页，盖骑缝章）：


	THE END USER’S SINGATURE: __________________     

最终用户代表 (签字)：                          
THE SELLER’S SINGATURE/STAMP: ____________________           

卖方代表(签字/盖章)：                                 




NOTES (备注)

1. Please send the electronic version of this report to the Import Management Office for review (labjkb@pku.edu.cn) before submitting the sighed and stamped paper version (quadruplication). 
验收通过后，请先将此报告电子版发送设备部进口管理办公室审核（labjkb@pku.edu.cn），审核通过后再提交签章后的纸质版材料(一式四份)。
2. If the system fail to pass the acceptance, please contact the Import Management Office, and not to sign this acceptance form or other documents.
若验收不合格，请及时联系进口管理办公室处理，勿签署此验收报告或其它协议。
